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JUDEŢUL ARGEŞ 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BUGHEA DE JOS 

14/18.09.2023 

 

PROCES-VERBAL 

 

       Încheiat astăzi 18.09.2023 la sediul Consiliului Local Bughea de Jos, cu prilejul organizării ședinței 

ordinare din luna septembrie a anului 2023. 

       Ședința începe la ora 1730, participă 12 consilieri din 13 funcții ocupate, lipsind dl Victor Mihai Enache. 

       La ședința participă dl. Ion Dorel Tănăsescu - primarul comunei Bughea de Jos și dna Bianca State-

Golumbeanu – secretarul general al UAT Bughea de Jos  

       Ședința este legal constituită, aceasta a fost legal convocată de primarul comunei Bughea de Jos prin 

dispoziția nr. 372 /11.09.2023 

      Președinte de ședință este ales, conform Regulamentului Consiliului Local, dl Poștoacă Ionuț Valentin 

care ia loc la presidiu și prezintă proiectul ordinii de zi. 

Înainte de a fis upusă la vot oordinea de zi dl primar propune suplimentarea acesteia cu un nou:  

PHCL nr.52/18.09.2023 privind avizarea Regulamentului activităților de salubrizare gestionate, la 

nivelul județului Argeș, prin ADI Servsal Argeș 

 Se supune la vot ordinea de zi, cu suplimentarea propusă, fiind aprobată cu unanimitate de voturi 

pentru (12)  

1. Aprobarea proceselor verbale ale ședințelor anterioare  

2. PHCL nr. 49/08.09.2023 privind aprobarea abonamentului în cuantum de 0,50 lei x nr. 

locuitori/UAT/an, în calitate de membru al Asociației pentru Dezvoltare Intercomunitară – ITI 

ȚINUTUL PLAI MUȘCELEAN – Inițiator: primar Ion Dorel Tănăsescu 

3. PHCL nr. 50/17.07.2023  privind aprobarea întocmirii studiului de oportunitate  pentru 

fundamentarea şi stabilirea soluţiilor optime de delegare a gestiunii serviciilor de apă și apă uzată în 

comuna Bughea de Jos – Inițiator: primar Ion Dorel Tănăsescu 

4. PHCL nr.51/08.09.2023 privind  stabilirea componenței echipei mobile pentru intervenția de urgență 

în cazurile de violență domestică în comuna Bughea de Jos judetul Arges – Inițiator: primar Ion 

Dorel Tănăsescu 

5. Alte probleme supuse atenției Consiliului Local. 

Se trece la punctul 1 de pe ordinea de zi: Aprobarea proceselor verbale ale ședințelor anterioare, 

acestea fiind expuse fiecare în parte (27.07.2023, 09.08.2023, 29.08.2023); 

Nefiind discuții se supune la vot procesul verbal al ședinței anterioare, acesta fiind aprobat cu 

unanimitate de voturi (13).  

Se trece la punctul 2 de pe ordine de zi:  PHCL nr. 49/08.09.2023 privind aprobarea abonamentului în 

cuantum de 0,50 lei x nr. locuitori/UAT/an, în calitate de membru al Asociației pentru Dezvoltare 

Intercomunitară – ITI ȚINUTUL PLAI MUȘCELEAN – Inițiator: primar Ion Dorel Tănăsescu  

Acest punct de pe ordinea de zi este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu, în 

calitatea sa de inițiator, aducând explicațiile detaliate pe marginea acestuia. 

Dl viceprimar Bogdan Oancea intervine întrebând de ce trebuie să ne grăbim să dăm această 

cotizație, mai ales ca ITI ȚINUTUL PLAI MUȘCELEAN nu are nici măcar o strategie de dezvoltare în 

prezent. Dl viceprimar subliniază că este normal ca înainte de a da bani să vedem ce măsuri ia aceast ITI, cu 

ce putem fi sprijiniți de ei. Dl viceprimar continuă subliniind faptul că în bugetul local al comunei nu se 

găsesc 2000 lei pentru a cumpăra două plase de Buzău necesare reparațiilor, dar dăm 1500 lei la ITI 

ȚINUTUL PLAI MUȘCELEAN, pentru nimic. Dl viceprimar mai adaugă faptul că nu este normal ca noi să 

nu reparăm locurile de joacă din comună dar să dăm bani la acest ITI. 

Dl primar răspunde că în opinia sa acest proiect ar trebui aprobat 

Dl viceprimar Bogdan Oancea propune ca această cotizație să fie plătită anul viitor. 

Dl consilier Ionuț Poștoacă intervine spunând că acest ITI nu poate funcționa decât prin sprijinul 

membrilor, adică prin cotizație. Dl consilier adaugă faptul că în cazul GAL-ului a fost sprijinul 

președintelui, dar în acest caz nu este același lucru. În plus cele două, GAL și ITI ȚINUTUL PLAI 

MUȘCELEAN au programe de finanțare diferite. 

Dl consilier Ion Vlădescu întreabă cine este președinte 
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Dl primar răspunde că președintele ITI ȚINUTUL PLAI MUȘCELEAN este primarul comunei 

Țițești. 

Dl consilier Ion Vlădescu adaugă faptul că dacă se cotizează se pot și accesa în viitor fonduri. 

Dl primar mai adaugă faptul că nu au înca strategia de dezvoltare deorece toate comunele care fac 

parte au de depus niște chestionare...fiecare comună trebuie să participe astfel la această strategie. 

Dl consilier Ionuț Poștoacă intervine spunând că în acest ITI sunt prinse și orașele. 

Dl viceprimar Bogdan Oancea întreabă de ce strategia comunei nu este prezentată si Consiliului 

Local. Deasemenea dl viceprimar întreabă și de ce chestionarele care au fost date spre completare 

cetățenilor comunei de ce nu au fost date și către domnii consilieri, tot cetățeni ai comunei. 

Dl primar raspunde că va prezenta această strategie 

Nemaifiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul și cu 2 voturi pentru (ionuț Poștoacă și 

Popa Marius), 3 împotrivă (Oancea Bogdan, Gavrilescu Marcel și Coman Bogdan) și 7 abțineri (Vlădescu 

Ion, Carmen Trandafir, Stănoiu Luminița, Sandu Georgian, Toader Maria, oancea Adi Antonel și Pîslaru 

Ion) este respins PHCL nr. 49/08.09.2023 privind aprobarea abonamentului în cuantum de 0,50 lei x nr. 

locuitori/UAT/an, în calitate de membru al Asociației pentru Dezvoltare Intercomunitară – ITI ȚINUTUL 

PLAI MUȘCELEAN – Inițiator: primar Ion Dorel Tănăsescu 

Se trece la punctul 3 de pe ordine de zi:  PHCL nr. 50/17.07.2023 privind aprobarea întocmirii 

studiului de oportunitate  pentru fundamentarea şi stabilirea soluţiilor optime de delegare a gestiunii 

serviciilor de apă și apă uzată în comuna Bughea de Jos – Inițiator: primar Ion Dorel Tănăsescu – Inițiator: 

primar Ion Dorel Tănăsescu 

  Și acest punct de pe ordinea de zi este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu, în 

calitatea sa de inițiator, explicând importanța acestui proiect 

Dl consilier Bogdan Coman intervine spunând că este necesar în acest moment. Deasemenea dl 

consilier întreabă dacă există vreo posibilitate ca în viitor să facem posibil să avem sursă de apă proprie. 

   Dl primar răspunde că în urmă cu doi ani am făcut un studiu în acest sens și nu putem face acest 

lucru noi, din sursele noastre. 

   Dl consilier Ion Vlădescu intervine spunând că vrând nevrând trebuie să aderăm șla acest ADI 

pentru apă canal. 

Dl consilier mai întreabă ce s-a făcut vizavi de acea conductă pentru care s-au prevăzut bani în 

bugetul local, punctând și problema legată de presiune. 

Dl primar explică faptul în privința achiziționării de țeavă pentru înlocuire putem lua o parte din ea, 

avem chiar o ofertă în acest sens. 

Dl viceprimar Bogdan Oancea intervine spunând că nu ar trebui să ne grăbim cu jumătăți de 

măsură, mai ales că avem antecedente în acest sens, cu țeavă cumpărată care a zăcut prin curte. Dl 

viceprimar subliniază faptul că măcar acest serviciu ar trebui făcut cum trebuie. 

Dl primar răspunde că după ce vor fi finalizate documentele necesare pentru proiectele pe PNRR 

toți banii îi vom băga în conductă 

Dl viceprimar Bogdan Oancea punctează ca la următoarea rectificare bugetară să fie alocați banii 

necesari. 

Nemaifiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul și cu 12 voturi pentru este adoptată HCL 

nr.49/18.09.2023. 

Se trece la punctul 4 de pe ordine de zi:  PHCL nr. 51/08.09.2023 privind  stabilirea componenței 

echipei mobile pentru intervenția de urgență în cazurile de violență domestică în comuna Bughea de Jos 

judetul Arges – Inițiator: primar Ion Dorel Tănăsescu – Inițiator: primar Ion Dorel Tănăsescu 

  Și acest punct de pe ordinea de zi este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu, în 

calitatea sa de inițiator, aducând detaliile necesare pe marginea acestui proiect.  

Se propune ca din partea consiliului local membrii în această comisie să fie dl Coman Bogdan Ionuț 

și dl Ion Vlădescu 

Propunere votată în unanimitate de către domnii consilieri 

Nemaifiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul și cu 12 voturi pentru este adoptată 

HCL nr.50/18.08.2023. 

Se trece la punctul cu care a fost suplimentată ordinea de zi: PHCL nr. 52/18.09.2023 privind avizarea 

Regulamentului activităților de salubrizare gestionate, la nivelul județului Argeș, prin ADI Servsal Argeș – 

Inițiator: primar Ion Dorel Tănăsescu  

Și acest punct de pe ordinea de zi este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu, în 

calitatea sa de inițiator, aducând detaliile necesare pe marginea acestui proiect.  
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Nemaifiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul și cu 12 voturi pentru este adoptată 

HCL nr.51/18.08.2023. 

Se trece la punctul 5 de pe ordinea de zi : alte probleme supuse atenției Consiliului Local. 
Dl consilier Ionuț Postoacă se înscrie la cuvânt întrebând care este situația cu presiunea apei în zona 

Poenandre. 

Dl primar explică faptul că nu se știe încă de unde se pierde apă și a decis împreună cu dl inginer 

Pascu și dl director tehnic State de la SC Edilul CGA Campulung să facă o verificare în gospodăriile din 

zonă, deoarece există sigur undeva o pierdere de apă. 

Deasemenea dl consilier Ionuț Poștoacă solicită “la Tican” în Poenandre poate vreodată se va putea 

turna asfalt 

Dl primar spune că nu sunt bani pentru așa ceva . 

Dl consilier Coman Bogdan se înscrie la cuvânt punctând problema cu gunoiul din Măcelaru. Dl 

consilier întreabă de ce nu se seclectează acolo gunoiul?  

Dl primar explică faptul că a fost o perioadă când primeam de la beneficiarii 416 saci cu peturi în 

schimbul cărora li se scădeau ore de muncă. În present nemai fiind acest lucru, nici interes din partea lor 

pentru selectat nu există. 

Dl viceprimar Bogdan Oancea propune ca atunci când cei din Valea Măcelarului vin la muncă să 

vină și cu gunoiul 

Dl primar răspunde că vor avea pretenția să li se scadă ore de muncă 

Dl consilier Coman Bogdan continuă aducând în discuție problemele de la școla din Valea 

Măcelarului 

Dl primar răspunde că va lua măsuri și acolo 

Dl consilier Coman Bogdan continua explicând că noi am schimbat conducta, iar cei de la firma 

constructoare au trecut cu camionul peste și au ștrangulat conducta. Dl consilier proăpune ca aceștia să fie 

trași la răspundere. 

 Dl primar întreabă dacă apa funcționează 

Dl consilier Maria Toader intervine spunând că apa funcționează, dar este vorba de țeava de 

evacuare, unde și anul trecut au fost probleme. 

Dl primar răspunde că va verifica această problemă. 

Dl consilier Maria Toader continuă spunând că s-a lucrat iresponsabil 

Dl consilier Coman Bogdan intervine solicitând să fie verificate și țevile de la calorifere. 

Dl primar răspunde că va verifica toate utilitățile 

Dl viceprimar Bogdan Oancea aduce în discuție programul pentru infrastructură hardware pentru 

eficientizarea sistemelor informatice prin care vor fi achiziționate produse IT (calculatoare și imprimante) 

pentru digitalizarea serviciilor administrașiei publice. Dl viceprimar subliniază faptul că analizând acea 

ofertă a constatat că prețurile sunt cu 30% mai mari ca pe EMAG. Aceleași produse mult mai scumpe, cee 

ace nu este deloc normal, dl viceprimar spune că la un calcul făcut sunt cu 20 000 lei mai scumpe ca cele de 

la EMAG…. 

Dl primar răspunde că nu depinde de el și că aceste achiziții vor fi verificate de cei de la Curtea de 

Conturi, iar dacă se constată nereguli se va acționa în consecință. 

Dl viceprimar Bogdan Oancea spune că este bătaie de joc. 

Dl consilier Bogdan Coman intervine și spune că în acești bani s-ar putea cumpăra mai multe 

calculatoare sau mai bune 

Nemaifiind alte discuţii şedința se încheie în jurul orei 1825 ,  pentru care am încheiat prezentul 

proces verbal. 

 

  Președinte de ședință                         Secretar general 

      consilier local,              

      Ionuț Valentin  Poștoacă                                                               Bianca State-Golumbeanu 


